
               Zápis ze schůze finančního výboru dne 22.10.2012 v 16.30 , kancelář starostky města.

        Přítomni : členové FV

Jakub Zelený , Andrea Kulíková , Vratislav Zíval

                            hosté

Starostka Dagmar Tesarčíková , vedoucí odboru FP Lenka Sluková

           Program :

Informace k rozpočtu  2013 , pohledávky k     30.9.2012 , info o fakturaci za odstranění staveb .  

          Vedoucí odboru FP byl předložen návrh rozpočtu na rok 2013. Rozpočet je v první fázi navržen 

jako mírně schodkový , jelikož nejsou ještě plně známá čísla na příjmové straně – rozpočtové určení 

daní .

           Na příjmové straně (daňové příjmy) je u položky – poplatky za odpady částka 2mil. 808 tis. Kč .  

Tato částka počítá se zvýšením poplatku za odpady .

      Vzhledem k tomu , že výška platby za odpady již delší dobu stagnuje a náklady na odpadové 

hospodářství se neustále zvyšují , doporučuje FV navýšení poplatku za odpad .

      FV doporučuje předložit tento materiál na pracovní jednání zastupitelstva s doporučením 

neschválit rozpočet na řádném zasedání zastupitelstva a řídit se rozpočtovým provizoriem , dokud 

nebudou známa čísla na položce RUD.

        Starostka města předložila FV materiály o dlužnících nájemného a dlužných částkách na 

poplatcích z odpadů k 30.9.2012 . U dlužníků nájemného je celková dlužná částka 288 903,- kč. 

Bohužel ve velké části případů je dluh , vzhledem k okolnostem okolo dlužníka , na odepsání . 

        U dluhů na poplatcích z odpadů se jedná se o sumu 745744,- kč .   Ačkoli město nemá podle 

nového právního předpisu povinnost výzvat dlužníka k zaplacení  , bude rozesílat upomínky . Pokud 

dlužná částka nebude uhrazena  , dojde k vymáhání pohledávky v rámci zákoných prostředků .

       Faktury za odstranění staveb jsou v celkové výši 1 635 886,-kč , jednáse o tři faktury . Tyto faktury 

muselo město ze zákona uhradit a nyní se hledají možnosti jak získat tyto prostředky zpět , byly 

předány právnímu zástupci města .

     Předseda FV poděkoval přítomným za účast a ukončil schůzi. 

Zpracoval předseda FV     Vratislav Zíval


